
Van: 

Aan: 

Cc: 

Onderwerp: FW: Startnotitie mail 

Datum: vrijdag 18 augustus 2023 12:39:38 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

Graag reageer ik als verantwoordelijk wethouder op de mail die u donderdag 17 

augustus stuurde aan mijn collega — Al vaker hebben wij u het 

aanbod gedaan om over dit onderwerp met mij persoonlijk in gesprek te gaan. Zo ook in 

onze brief van 22 juni 2023 en nogmaals via mail afgelopen maandag, zodat uw input 

nog meegenomen kan worden in het voorstel dat wij naar de gemeenteraad gaan 

sturen. Een dergelijk gesprek kan wat mij betreft op zeer korte termijn. Van het 

‘doordrukken van zaken’ zonder te spreken met inwoners is geen sprake. Ik licht dat 

graag wat verder toe. 

(geanonimiseerd)

Na de brief die op 22 juni is verzonden en die ongelukkigerwijs pas eind juni bij 

iedereen is bezorgd, zijn er tot deze week ruim zes weken geweest waarin gesprekken 

mogelijk waren. En zijn ook diverse voorstellen aan u gedaan om gesprekken in te 

plannen, voorstellen die om uiteenlopende redenen door u zijn geweigerd. In diezelfde 

tijd hebben wij met diverse inwoners van de Reyerscop en ook het dorpsplatform wél 

gesprekken gevoerd. In deze gesprekken hebben wij, naar onze mening, voldoende 

input opgehaald om een goed gebiedsproces te kunnen ontwerpen. Afgelopen 

maandag heb ik met de projectteamleden de startnotitie besproken. Volgende week 

dinsdag bespreek ik die in het college, waarna wij die op korte termijn naar de raad 

zullen verzenden. Ik herhaal nogmaals dat wij uw input graag in de startnotitie 

meenemen en het aanbod voor een gesprek daartoe staat dus nog open. Wat niet 

mogelijk is, is om een gesprek uit te stellen tot na half september zoals u in eerdere 

mails voorstelde. 

Het delen van verslagen van één-op-één gesprekken is niet gebruikelijk en doe ik zeker 

niet zonder uitdrukkelijke toestemming van de gesprekspartners. Ik reken op uw begrip 

hiervoor. 

Tot slot hecht ik eraan om te benadrukken dat het inhoudelijk gesprek pas in het 

feitelijke gebiedsproces gaat plaatsvinden. De nu gevoerde gesprekken en de 

startnotitie waaraan wij werken gaan slechts over de manier waarop dit gebiedsproces 

georganiseerd moet worden. U krijgt dus nog volop de kans om input te leveren 

komende maanden. 

Met vriendelijke groet, 

Jelmer Vierstra 

P.S. via de Raadsgriffie wordt deze mail ook gedeeld met de leden van de 

gemeenteraad van Woerden 

Verzonden: donderdag 17 augustus 2023 11:46 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Onderwerp: Startnotitie. 

Helaas moet ik vernemen dat de startnotitie ingediend gaat worden zonder dat daar een gesprek 

heeft mogen plaatsvinden met de bewoners van de Reijerscop en de Harmelense bewoners. 

Het wordt erdoorheen gedrukt in de vakantie periode waarbij wel rekening wordt gehouden met 

de ambtenaren maar niet met de bewoners. 

Graag zou ik het verslag ontvangen van het gesprek dat heeft plaatsgevonden tussen de 

gemeente en de platvorm Harmelen. 

En tevens de verslagen die gemaakt zijn van de eettafel gesprekken tussen de bewoners en de 

gemeente. 

Wij willen nog steeds voordat de startnotitie wordt aangeboden aan de raad een gezamenlijk 

gesprek met alle belanghebbende hebben 

Graag een datum zodat iedereen aanwezig kan zijn. 

Verzonden vanaf Outlook voor Android 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


